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RAADSINFORMATIEBRIEF – Nr. 2022-071 
 
Aan de leden van de gemeenteraad 

 
 

 
 
Datum 15 november 2022 
Zaaknummer Z/22/419350 /ADV/22/1127984 
Onderwerp RIB vergadering RDL 26 oktober 2022 
Portefeuillehouder T. Albers 
 
Contactpersoon Marcel Krosenbrink 
E-mail M.Krosenbrink@zevenaar.nl 
Telefoon 595 136 
 
 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
 
Inleiding 
Om de raad beter te informeren over Reinigingsdienst De Liemers (RDL) is afgesproken om de verslagen 
en bijbehorende stukken van de vergadering van het bestuur ter kennisname te brengen van de raad. Als 
bijlage zijn het verslag en de vergaderstukken van de vergadering van het bestuur van 20 december 2021 
toegevoegd.  
 
Context     

☐ Actueel maatschappelijk onderwerp/probleem 

☐ Coalitieafspraak 

☐ Motie/amendement/toezegging 
x Anders,  toezending van stukken: het betreft een afspraak met de raad dat betreffende informatie 

wordt gedeeld. 
 
Communicatie en vervolgproces 
Van de komende vergaderingen brengen wij u op dezelfde wijze op de hoogte. 
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Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Zevenaar, 
 

 
 
 
Danielle Jansen Lucien van Riswijk 
secretaris burgemeester 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bijlagen 
1. (1129644) Vergaderstukken 26 oktober 2022 
2. (1129155) Verslag 26 oktober 2022 
 





































 

 

 

 
Bestuur RDL 
Vergadering 26 oktober 2022   
  
Aanwezig: J.Derksen-Geuijen en T.Albers 
Ambtelijke ondersteuning: M. Krosenbrink (verslag) en H.Weijers. 
 
 

1.  Opening 

De heer Kagei is herstellende van een operatie. De heer Albers vervangt hem.   
De heer Krosenbrink meldt dat op 25 oktober een vrachtauto van RDL is gekanteld. De 
medewerkers zijn er relatief goed vanaf gekomen, maar de materiële schade is groot.  
 

2. Verslag 5 september 2022 

Het verslag wordt vastgesteld. 
 
Naar aanleiding van punt 4 maakt mevrouw Derksen zich zorgen of het wel bij de 4,8% 
salarisstijging blijft. Als duidelijk is dat dit nog meer stijgt, moet de begroting daarop worden 
aangepast. 
 
Naar aanleiding van punt 5 is de conclusie dat de formele besluitvorming over het 
aanbiedstation Lobith bij het bestuur van RDL ligt. Het is aan de gemeenteraad om 
desgewenst de portefeuillehouder met een boodschap naar het bestuur te sturen. 
 
Naar aanleiding van punt 9 zijn enkele korte termijn maatregelen genomen voor extra inzet 
bij PMD-routes. Voor de wat langere termijn zal in overleg met Personeel en Organisatie 
(PenO) in kaart gebracht worden welke aanvullende acties nodig zijn. Een risico 
inventarisatie en evaluatie (Ri&E) is daarbij een hulpmiddel.   
 

3. Overleg accountant 20 oktober 2022 

Het bestuur heeft uit het overleg met de accountant van 20 oktober 2022 meegenomen dat 
zij diverse punten van kritiek hebben en vindt dat RDL daar iets mee moet doen. De 
bestuurders hebben hun zorg uitgesproken over de juridische positie van de bestuurders en 
de verantwoordelijkheid/controle binnen de RDL. 
De heer Krosenbrink gaat aan de accountant vragen om de punten van kritiek op papier te 
zetten. Op basis daarvan kunnen gewenste en noodzakelijke acties opgepakt worden.  
 
 

4. Stand van zaken aanbiedstations 

De heer Krosenbrink licht toe dat het in overleg met de gemeente Montferland gelukt is om 
het aanbiedstation in ’s-Heerenberg tijdens de bouwwerkzaamheden met enige 
aanpassingen open te kunnen houden. Financieel zijn er geen grote wijzigingen sinds de 
vorige rapportage. De opening wordt voorzien rond de jaarwisseling. Als het precieze tijdstip 
bekend is, kan ook een officiële opening worden gepland.    

 

Reinigingsdienst De Liemers 



 

5. Acceptatiebeleid aanbiedstations 

Mevrouw Derksen geeft aan dat goed geregeld moet worden wie er wel en geen toegang tot 
de weeggegevens hebben. 
Het bestuur merkt naar aanleiding van punt 19.2 op dat inwoners uit andere gemeenten met 
een pas van een inwoner van Montferland of Zevenaar naar het aanbiedstation kunnen. Dat 
is inderdaad mogelijk en niet geheel te vermijden. Controle hierop kan alleen met behulp van 
een steekproef plaatsvinden.   
 
In artikel 19.1 wordt gesproken over opwaardering. De heer Krosenbrink gaat na of dit nog 
uit de regeling moet.  
  

6. Inhaaldagen 2023 

Het bestuur neemt kennis van de inhaaldata 2023.  
De heer Weijers geeft aan dat de vervangende datum voor 1 januari 2024 (30 december 
2023) ook in 2023 valt. Ook voor die datum geldt dat GFT niet wordt ingehaald en restafval 
wel. 
 

7. Rondvraag 

Mevrouw Derksen geeft aan dat zij het rapport over de toekomst van RDL met het college 
gaat bespreken. De heer Albers geeft aan dat Zevenaar binnenkort gaat bespreken hoe 
verder te gaan in dit proces. Het uiteindelijke doel is om voor het vervolgproces heldere 
randvoorwaarden te hebben. 
 
De heer Krosenbrink vraagt naar de klankbordgroep. De heer Weijers zal de griffie vragen de 
benoeming van de Montferlandse leden van de klankbordgroep te bevestigen. Het plan is om 
de klankbordgroep eind januari uit te nodigen voor een overleg op het nieuwe 
aanbiedstation.  
 




